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Jämfört med den flesta kommuner i landet har Stockholm få lokaler lämpade 

för att utöva idrott med hänsyn till hur många som bor här. I innerstaden med 

250 000 invånare är konkurrensen om tider och lokaler stenhård, och på Norr-

malm med 65 000 invånare finns överhuvudtaget ingen fullstor idrottshall. 

 De lokaler som kommunen disponerar är skolornas gymnastiksalar. De är i 

allmänhet för små för att vuxna ska kunna utöva lagidrott, men för kampspor-

ter är de utmärkta och för barn fungerar de även för fotboll och innebandy. 

 Möjligheterna för föreningar att boka gymnastiksalar är starkt begränsade. 

På Norrmalm är det möjligt att boka en gymnastiksal på helgen vid en av 

stadsdelens åtta kommunala skolor. 

 Den moderata politiken leder på många områden till att gemensamma re-

surser har hamnat utanför kommunens kontroll, men vad gäller gymnastiksa-

larna är såväl fastigheterna som verksamhetsutövarna delar av den kommunala 

organisationen. Samtidigt har majoriteten svårt att hitta nödvändiga medel för 

att stödja ungdomsidrotten. Att hindra föreningar att hyra gymnastiksalar är i 

det perspektivet obegripligt. 

 Mot bakgrund av detta vill jag fråga om ansvarigt borgarråd är beredd att 

vidta nödvändiga åtgärder för att göra det möjligt för idrottsföreningar att hyra 

stadens gymnastiksalar på helgerna? 

 

Stockholm den 14 mars 2011 

 

Carin Jämtin 


